
 

Kortreferat 
Styremøte i Forum for sikkerhetsrådgivere 

 
Tid/sted:   02.06.23. Teams  
Tilstede: Kari Bang, Dunja Sayyed, Rose Marie Andersen, Jon Erling Terjesen, 

Owe Bugge Persson.  
Fra sekretariatet: Randi Pedersen, Roar Hansen (referent).  

 

 
1. Årshjulet 

Ligger etter skjema. Aktiviteter re-defineres og ny tidfesting skjer i første møte etter 
sommerferien (Asker, 21.08. kl. 1000) 
 

2. Status samarbeid med NOFAG / NOORSI 
Styret ble forelagt mail fra NOORSI hvor fremgår at styret i NOFAG har besluttet å 
ikke ville inngå samarbeid. Begrunnelsen er at foreningene påstått ikke vil kunne 
unngå å «konkurrere». Styret i Forum for sikkerhetsrådgivere tar tilbakemeldingen til 
etterretning. 
 

3. Tanker rundt styrking av Forum for sikkerhetsrådgivere 
Ressurssituasjonen har vært vanskelig over tid på grunn av sykdom, og selvsagt at 
forumets eksisterende styremedlemmer alltid må prioritere sine oppgaver hos 
arbeidsgiver. At en del oppgaver i årshjulet derfor ikke er gjennomført i tråd med 
tidsplan, må tilskrives nettopp ressurssituasjonen i forumets styre og fordsåvidt også i 
NFFAs sekretariat. 
 
Det ble besluttet å forumets sekretær får fullmakt til å kontakte følgende potensielt 
nye styremedlemmer: Bjørn Tore Navjord (sikkerhetsrådgiver hos IRIS, Bodø), Erik 
Andrè Opphus (sikkerhetsrådgiver i GLØR, Lillehammer), Tore Sørbø 
(sikkerhetsrådgiver, Norsk Gjenvinning). Såfremt disse melder positivt, innkalles de til 
neste møte. 
 

4. Dag 0 på FA23 
Arrangement i stil med forrige år (uformelt med enkel bevertning). Tilse at 
arrangementet ikke kolliderer med Reknes sitt tilsvarende. Agenda utformes senere, 
men allerede nå inviteres Arne Lærdal til å være tilstede med budskap til nettopp 
sikkerhetsrådgivere innen farlig avfallsområdet.  
 

5. Pågående høring om endring i Avfallsforskriftens § 3-11 om innsamlingsplikt 
for bærbare, løse batterier 
Forumet er positive til økning av innsamlingsgraden. Brannrisiko ved økte tonnasjer 
på avfallsanleggene ble imidlertid påpekt.  
 
Konsensus rundt at litium/ion-batterier mest hensiktsmessig burde vært å klassifisere 
som farlig avfall. 
 
Momentene videreføres i NFFAs høringsuttalelse. 
 

6. Diskusjon om forumets rolle / behov for konsensus i tilbakemeldinger til NFFA 
Forumet har viktig rolle i forbindelse med en del oppgaver som gjennomføres i 
bransjeforeningen NFFA med sine over 140 medlemsvirksomheter, og som bl.a. kan 
bevirke at det nedfelles «bransjestandarder». Også i sammenheng med revisjonen av 
NFFA-veilederen har forumet rolle i forbindelse med faglige avklaringer. Konsensus i 



forumets tilbakemeldinger til NFFA, er derfor ønkelig. Oppsummert konkluderte 
diskusjonen slik: 
 

• Konsensus i forumet bør etterstrebes som konsekvens av grundige faglige 
diskusjoner hvor alle aspekter, synspunkter og erfaringer tilkjennegis. 

• Når konsensus unntaksvis ikke oppnås, må NFFA referere og begrunne 
uenigheten i sitt videre arbeid. Man må ikke «være redd» for at det tilkjennegis 
uenighet i forumet, og at denne refereres videre (uten selvsagt i 
implisere/refere til enkeltmedlemmer i forumet. 

• Ved uenighet og usikkerhet bør alltid NFFA konferere med DSB.  
 

7. Eventuelt 
Det ble orientert om prosessen Norsk Standard har iverksatt med revisjon av flere 
standarder, herunder 9431 Klassifisering av avfall. Det ble uttrykt forhåpning om at 
innspill og synspunkter i Norsk Standard sine arbeidsgrupper kommer til å bli 
nyanserte og til beste for bransjens aktører som helhet. 
 
NFFAs medlemmer er med i arbeidsgruppen (9431), og NFFAs sekretariat er også 
representert. Sekretariatets rolle er mest som «rapportør» ut til medlemsmassen, men 
også derav at medlemmene gjennom NFFA kan motta synspunkter som NFFA 
refererer inn i arbeidsgruppen.   
 
Neste møte: Kl. 1000 mandag 21. august i NFFAs lokaler, Strøket 9, Asker. 
 
 


